
Rada ÚMČ Brno-Líšeň 

 

Zápis z jednání dopravní komise č. 31/2017 ze dne 9. 10. 2017 

 

Přítomní členové:   Benda Vladimír, Chmela Matěj, Lupečka Oldřich, Merta Jan,  
                                    Ing. Tvarůžek Stanislav,  
Omluveni:                 PhDr. Karnet Lukáš, Ing. Šiška Josef,                   
Nepřítomni:              Ing. Klíma Tomáš, 
Přítomní hosté:        PhDr. Freiberg Miloš, Kůs Ivan,                                                          
 
Program :  
 

- Zahájení jednání komise 
- Projednání bodů předložených k projednání členy DK, místostarostou Freibergem a panem 

Kůsem   
 
• Místostarosta Freiberg členům dopravní komise předložil výkresy s konečným řešením 

dopravního značení propojení ulic Markovičova – Chmelnice. Dopravní značení je vypracováno 
v souladu s návrhem, který byl předložen občany a dne 7. 4. 2014 odsouhlasen a doporučen 
dopravní komisí RMČ Brno-Líšeň. 
 

• Pan Ing. Tvarůžek rozvinul debatu, zda by nebylo vhodné zjednosměrnit ulice, které se nacházejí 
v přilehlém okolí ulice Holzova. Jedná se např. o ulice Leskauerova, Otiskova a Letecká. Daný 
problém bude znovu projednán na příští schůzi. 
 

• Pan Kůs DK předložil technickou zprávu i s výkresem na zbudování měnírny v souvislosti 
s prodloužením trolejbusové trati ze zastávky Novolíšeňská na zastávku Jírova. Měnírna má být 
situována uprostřed „točny“ vozidel MHD zastávky Jírova.  
 
Členové komise hlasují o přijetí usnesení ve znění:  
 
 „Komise dopravy RMČ Brno-Líšeň, doporučuje zvážit nutnost výstavby trafostanice na konečné 
zastávce Jírova ve formátu 12 x 11 metrů, případně její zmenšení, nebo využití jiných vhodných 
stávajících prostor, či jiné řešení (napojení na trafostanici tramvaje).   

 
Pro usnesení : 5                                        Proti usnesení : 0                                      Zdržel se : 0 
 
Komise dopravy navržené usnesení schválila pěti hlasy z pěti přítomných členů. 

 
• Pan Chmela, navrhl hlasovat o doporučujícím stanovisku snížit rychlost na ulici Drčkova, a to 

z rychlosti 80 km/h na 50 km/h. Pan Merta upozornil na to, že danou oblast je třeba řešit 
koncepčně a navíc nemáme z MMB Odboru dopravy žádné zpětné výstupy k navrhovaným 
změnám – úpravám, které v nedávné i dávnější minulosti DK navrhovala, a tyto byly 
prostřednictvím MČ Brno-Líšeň postoupeny Odboru dopravy MMB. Pan místostarosta Freiberg 
případně pan Kůs prověří, v jakém stádiu se nachází dřívější návrhy DK, které mají vztah k dané 
oblasti ul. Drčkova. Komise se k návrhu vrátí zpět na příští schůzi.  

   



• Příští jednání komise dopravy dne 6. 11. 2017 v 17,00 hod. v malé zasedací místnosti radnice MČ 
Brno-Líšeň. 
 

 
                                                                                                                   Zápis zapsal Oldřich Lupečka 
 

 
Příloha:   1 ks Prezenční listina 
                 Technická zpráva – měnírna 
                 Výkresová dokumentace – měnírna 
                 Výkresová dokumentace – propojka Markovičova 
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